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Justering av løyvingar 2021  

 

 

Forslag til vedtak: 

Det vert gjeve følgjande løyving i investeringsbudsjettet for 2021: 

Rassikring ved Bryggjeslottet kr 1 200 000. 

Finansiering: Næringsfondet 

Det vert gjeve følgjande løyving i driftsbudsjetttet for 2021: 

Grunnundersøkingar på Mo kr 600 000 

Finansiering: Næringsfondet 

 

Formannskapet utset saka. 
Formannskapet ber om at rassikring bak Bryggjeslottet og grunnundersøkingar på Mo vert utgreidd 
som to saker. 
Formannskapet ber administrasjonen vurdera alternativ finansiering, istaden for næringsfondet. 
 

Saksopplysningar: 

 

 
Bakgrunn 
 

Rassikring 

I samband med raset i fjellsida over Bryggjeslottet i mai 2021, er det behov for Geologarbeid, samt 
rensking, sikring m.m. 



 

 

Det vert lagt til grunn følgjande behov: 

Geolog: Synfaring, dialog, møter inkl rasrapport. Samla kostnad om lag kr 300 000 inkl mva 

Sikring: Arbeid med rensking og sikring etter anbod. Samla kostnad om lag kr 340 000 inkl mva. 

Sikring med arbeidsgjerde frå Solheim Gjerdenett, om lag kr 110 000 inkl mva. 

Sikring og tildekking av Bryggjeslottet i samband med rensking og sikring er førebels ein usikker 
kostnad. 

Opprydding og bortkøyring av stein, jord, tre/busker m.m. i samband med renskinga er stipulert til 
om lag kr 80 000 inkl mva. 

Det er risiko for at det kan verte auka utgifter i høve til det ovennemnde, knytt til kva som vert 
avdekka i samband med arbeidet. Etter kvart som arbeidet startar opp, vil me få avklart endeleg 
behov. Det vert stipulert samla kr 370 000 til slik meirutgift, inkl utgift til sikring av Bryggjeslottet i 
arbeidsperioden. 

Samla vert det stipulert ein kostnad på kr 1 200 000.  

 

Grunnundersøkingar: 

I samband med bekymringsmeldingar knytt til grunntilhøva på Mo, tek rådmannen sikte på å henta 
inn anbod knytt til geologiske undersøkingar. Som kjent har det vore meldt om skadar på bygningar i 
området knytt til mogleg rørsle i grunnen. Det er viktig å få avklart årsaken til desse hendingane, og 
kva som evt kan gjerast med dette.  Det vil verte lyst ut anbod på arbeid med ein geologisk rapport 
for området i haust. 

 
Vurdering 
Sikring og rensking av fjellsida er eit heilt nødvendig arbeid for å kunne ta i bruk igjen Bryggjeslottet. 
Tiltaket vert vurdert å vere av investeringsmessig karakter, og utgiftsførast og finansierast I 
investeringsrekneskapen/-budsjettet. 

Grunnundersøking på Mo vert vurdert å vere eit viktig arbeid. Tiltaket vert vurdert å ikkje vere av 
investeringsmessig karakter. Tiltaket må såleis utgiftsførast og fiansierast i driftsrekneskapen/-
budsjettet. 

 
Konklusjon 
Det vert tilrådd løyvd kr 1 200 000 til arbeidet med rassikring og rensking i fjellsida ved 
Bryggjeslottet. 

Det vert tilrådd løyvd kr 600 000 til grunnundersøkingar på Mo. 

Det vert tilrådd av begge tiltaka vert finansiert ved bruk av midlar frå Næringsfondet. 



 

 

 

 

 

 

Formannskapet - 027/2021 

 

FOR - behandling: 

Rådmann og teknisk sjef orientere om status for arbeidet med raset bak Bryggjeslottet. Det er 
vanskeleg å lage gode kalkyler for kostnadane då det heile tida kjem nye moment og nye kostnadar 
på bordet. Det er større mengder med lause massar i fjellsida ein det ein håpa på når 
kartleggingsarbeidet og dei fysiske befaringane starta, noko som gjer rensk og sikringsarbeidet meir 
omfattande og tidkrevjande. Rådmannen informerte om at framlegget til løyving er for lite etter 
nyleg motteken informasjon, og at ein vil be om auka løyving i kommunestyret 23. sept. 
Kristin Nåmdal la inn framlegg om å utsetje saka, og at dei to foreslåtte løyvingane vert utgreidd som 
to seperate saker til kommunestyet. Håvard Engeseth bad om at det samstundes vart utgreidd og 
vurdert andre alternative finansieringmåtar. 
Ordførar laga nytt framlegg til vedtak som vart teke opp til votering. Samrøystes vedteke 
 

 

FOR - vedtak: 

Formannskapet utset saka. 
Formannskapet ber om at rassikring bak Bryggjeslottet og grunnundersøkingar på Mo vert utgreidd 
som to saker. 
Formannskapet ber administrasjonen vurdera alternativ finansiering, istaden for næringsfondet. 
 

 

 

 

 

 


